Guardianship/Conservatorship Complaint (GC)
监护权/保护权起诉书(GC)
Instructions
说明
1. You can file a complaint about a guardianship/conservatorship or a guardian/ conservator if you don’t have a lawyer.
如果您没有律师，可以对监护权/保护权或监护人/保护人提出起诉。 
2. The Guardianship/Conservatorship Complaint is an optional form. You may use this form or you may write a letter. Either way, the complaint goes to the court.
监护权/保护权起诉书是一份选填表格。您可以使用此表格，也可以写信。无论哪种方式，起诉书都会提交至法院。
3. Complete this form or your letter with as much information as you can provide to explain your complaint to the court.
填写此表格或采取信函方式，并提供尽可能多的信息，以向法院解释您的起诉内容。 
4. Give your complaint to the superior court where the guardianship/ conservatorship is filed. Give your document to:
将您的起诉书提交给提起监护权/保护权案件的高级法院。文件收件人信息如下：
Name: 	
姓名：
Title: 	
职位：
Mailing Address: 	
邮寄地址：
Email: 	
电子邮件地址：
Telephone: 	
电话号码：
5. If you want more information about the law on complaints, see RCW 11.130.140.
如果您想了解有关起诉书法律的更多信息，请参阅RCW 11.130.140。
Complaint
投诉
1. Person Making this Complaint
起诉提出人
Name 	
姓名

Mailing Address 	
邮寄地址
	
Email 	
电子邮件地址
Telephone: 	
电话号码：
Relationship to the individual: 	
与个人的关系：
2. Individual Subject to Guardianship/Conservatorship (Individual)
受监护/保护的个人（个人）
Name: 	
姓名：
Mailing Address: 	
邮寄地址：
	
County in which the case is filed: 	
案件提交所在县：
Case Number (located on the upper right corner of court paperwork, if you know it):
案件编号（位于法庭文件的右上角，如果您知道的话）：
	

3. Guardian/Conservator
监护人/保护人
Name of Guardian/Conservator 	
监护人/保护人姓名
4. Describe Your Complaint
描述您的起诉内容
Describe your concerns below. Please be as specific as possible. Include dates and places if you can. You can use more paper or attach documents if you want. Please do not attach confidential reports, personal health care records, or financial source documents. To ensure their privacy, attach such documents to the Sealed Cover Sheet – Guardianship/Conservatorship Document, form GDN ALL 001, and give the court the cover sheet and documents with your complaint.
请在下面描述您的问题。请尽可能具体。如果可以的话，请包括日期和地点。如有需要，您可以使用更多纸张或附上相关文件。请勿附上机密报告、个人医疗记录或财务来源文件。为确保其隐私，请将此类文件附于加封封面——监护权/保护权文件，表格GDN ALL 001，并将封面和文件连同您的起诉书一起交给法院。
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5. Other people with information:
其他知情人士：
Please list other people such as family members, friends, facility staff, or other professionals who have information about the incident(s) you described.
请列出了解您所描述事件信息的其他人，例如家人、朋友、设施工作人员或其他专业人士。

Name of person:	Relationship to Individual:
人名：	与个人的关系：
			
			
			
I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing is true and correct.
本人特此声明，以上陈述属实且正确。若有不实之词，愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。
Signed at (city) 	, (state) 	 on (date) 	
签署地点（城市） 	，（州） 	 （日期）
			
Signature	Printed Name
签名	请工整填写姓名
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